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Zápis 

z 8. zasedání  Zastupitelstva obce Vnorovy konaného  

dne  10.02.2020 od 18.00 hodin v obřadní síni Obecního úřadu 

Vnorovy 
 

Dne 10.02.2020 se konalo 8. zasedání Zastupitelstva obce Vnorovy. Přítomno bylo 13 členů 

zastupitelstva obce – viz prezenční listina (příloha č.1), která je nedílnou součástí zápisu. 

Součástí zápisu je protokol o hlasování  (příloha č.2).  

 

 

1.  Zahájení 
Starosta obce Ing. Antonín Gazárek zahájil 8. zasedání Zastupitelstva obce Vnorovy v 18.00 

hodin. Informace o konání 8. zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu 

Vnorovy, na elektronické úřední desce internetových stránek Obce Vnorovy a to nejméně 

sedm dní přede dnem konání zasedání. Starosta dále konstatoval, že v době zahájení je 

přítomno 9 členů zastupitelstva obce z celkových 15 členů a tedy zastupitelstvo je schopno se 

právoplatně usnášet. Omluven Ing. Pavel Macháček. 

 

2. Technický bod (volba ověřovatelů zápisu, schválení programu)   
Starosta obce Ing. Antonín Gazárek jmenoval Ing. Zdeňku Motyčkovou zapisovatelkou. 

Starosta  navrhl  ověřovatele  zápisu Ladislava Balažoviče a Mgr. Martina Motyčku. 

 Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Vnorovy  u r č u j e  ověřovateli Ladislava Balažoviče a Mgr. Martina 

Motyčku. 

Výsledek hlasování:   Pro   9 Proti 0 Zdrželi se  0 

Usnesení   č. 01/Z08/20 bylo schváleno. 

      18.02 přišel Mgr. Petr Pavka a Ing. Jiří Třináctý 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Vnorovy  s c h v a l u j e   následující program 8. zasedání zastupitelstva 

obce včetně doplnění dalšího bodu: 

1.   Zahájení 

2.   Technický bod (určení zapisovatele,volba ověřovatelů zápisu, schválení programu  

      jednání) 

3.   Financování sociálních služeb ORP Veselí nad Moravou 2020 

4. Podání žádosti o dotaci na "Stavební úpravy sportovního areálu Vnorovy, lokalita hřiště, 

 SO 03 - Víceúčelové hřiště s umělými povrchy" 

5. Prodej pozemku p.č. 940/7 v k.ú. Vnorovy 

6. Žádost Ing. Němečkové - budova Flajzar 

7. Rozpočtová opatření 1/2020  

8. Různé  

9. Diskuse 

10. Závěr 

Výsledek hlasování:   Pro    11 Proti 0 Zdrželi se  0 

Usnesení   č. 02/Z08/20 bylo schváleno. 
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3. Financování sociálních služeb ORP Veselí nad Moravou 2020 

Starosta obce Ing. Antonín Gazárek přivítal Mgr. Vlastimila Hrušku, vedoucího odboru 

sociální péče a zdravotnictví MěÚ Veselí nad Moravou. Starosta uvedl, že na minulém 

zasedání zastupitelstva byla schválena žádost Charity Veselí nad Moravou a Zdislavy Veselí 

z.ú. o příspěvek na dofinancování pečovatelské služby v  roce 2019 a  žádost o spoluúčast 

obce na financování sociálních služeb v rámci ORP Veselí nad Moravou zastupitelstvo 

odložilo na další jednání zastupitelstva obce.  Mgr. Vlastimil Hruška uvedl, že by bylo dobré 

příspěvek na spolufinancování sociálních služeb pro rok 2020 schválit a poté prodiskutovat 

financování v roce 2021. Po diskusi zastupitelů, kdy zazněly výtky k financování systému 

ORP, nechal starosta hlasovat o spoluúčasti obce na financování sociálních služeb ve výši 

429.763,- Kč. 

 

     18.45 přišel Ing. Lukáš Petrucha 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Vnorovy  s c h v a l u j e  finanční spoluúčast obce na financování 

sociálních služeb ve správním obvodu obce s rozšířenou působností Veselí nad Moravou na 

rok 2020 v maximální výši 429.763,- Kč. Spoluúčast bude realizována za podmínky, že 

služby získají Pověření k poskytování služeb obecného hospodářského zájmu v 

Jihomoravském kraji na rok 2020 a budou v Základní síti sociálních služeb ve správním 

obvodu ORP Veselí nad Moravou na rok 2020. 

Výsledek hlasování:   Pro    11 Proti 0 Zdrželi se  1 

Usnesení   č. 03/Z08/20 bylo schváleno. 

 

Starosta seznámil přítomné zastupitele také se žádostí Zdislavy Veselí z.ú. z ledna 2020 o 

příspěvek na financování sociálních služeb ve výši 50.000, Kč. O tomto bodu nebylo jednáno, 

po krátké diskusi zastupitelů byl bod nechán na projednání na další zastupitelstvo. 

 

    18.55 přišel Ing. Luděk Machynka 

 

4.Podání žádosti o dotaci na "Stavební úpravy sportovního areálu Vnorovy, 

lokalita hřiště, SO 03 - Víceúčelové hřiště s umělými povrchy" 
Starosta obce Ing. Antonín Gazárek uvedl, že termín pro podání žádosti o dotaci z programu 

MMR Podpora obnovy sportovní infrastruktury na akci "Stavební úpravy sportovního areálu 

Vnorovy, lokalita hřiště, SO 03 - Víceúčelové hřiště s umělými povrchy" je do 17.2.2020.  

Jednou z podmínek žádosti o dotaci  je doložení  souhlasu zastupitelstva obce s podáním 

žádosti o dotaci. Výše podpory až  60%  nákladů, maximálně  5 mil.  Kč bez DPH. Náklady 

na stavbu jsou necelých 16 mil. Kč bez DPH. 

 

Ing. Martin Ivan – znamená schválení podání žádosti o dotace také automaticky realizaci 

Starosta – neznamená. Je to věcí další diskuse podle případné výše dotace a dalších okolností, 

             ale i přesto také v rozpočtu musíme s částkou na případnou realizaci počítat.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Vnorovy  s c h v a l u j e  podání žádosti o dotaci na akci "Stavební 

úpravy sportovního areálu Vnorovy, lokalita hřiště, SO 03 - Víceúčelové hřiště s umělými 

povrchy". 

Výsledek hlasování:   Pro    12 Proti 0 Zdrželi se  1 

Usnesení   č. 04/Z08/20 bylo schváleno. 
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5. Prodej pozemků  

a)  prodej části pozemku p.č. 940/7 v k.ú. Vnorovy 

Starosta obce Ing. Antonín Gazárek uvedl, že pan ..........., Vnorovy, ......... požádal o 

odkoupení části pozemku p.č. 940/1 v k.ú. Vnorovy. Záměr prodeje pozemku byl schválen a 

potřebnou dobu zveřejněn. Pan .............. si nechal vypracovat GP na rozdělení pozemku 940/1 

v k.ú. Vnorovy a vznikl pozemek p.č. 940/7 o výměře 79 m
2
.  Dle vypracovaného znaleckého 

posudku pro účely prodeje pozemků je cena obvyklá u tohoto pozemku vedeného jako ostatní 

plocha 156,- Kč/m
2
. Starosta nechal hlasovat o prodeji pozemku p.č. 940/7 o výměře 79 m

2
 za 

cenu 156,- Kč/m
2
. 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Vnorovy  s c h v a l u j e  prodej pozemku p.č. 940/7 v k.ú. Vnorovy dle 

GP č. 1082-156/2019 za cenu 156,- Kč/m
2
 pro pana ................, ................, 696 61 Vnorovy. 

Výsledek hlasování:   Pro    13 Proti 0  Zdrželi se   0 

Usnesení   č. 05/Z08/20 bylo schváleno. 
 

b) prodej části pozemku p.č. 171/1 

................. si podal žádost o odkoupení části pozemku p.č. 171/1 v k.ú. Vnorovy v šířce 5 m 

vedle pozemku p.č. 171/3, který je v jeho vlastnictví.  Dle územního plánu je pozemek veden 

jako stavební a cena činí 600,- Kč/m
2
. V diskuzi zazněl názor, že by se ztížil přístup na 

vedlejší pozemek a omezilo se parkovací stání dalších obyvatel v ulici Dražky. Ještě nebylo 

jednáno o záměru prodeje pozemku, tak nechal starosta hlasovat o záměru prodeje části 

pozemku p.č. 171/1 o výměře 55m
2
 (uliční šíře 5 m) v k.ú. Vnorovy.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Vnorovy  s c h v a l u j e  záměr prodeje části pozemku p.č. 171/1  

o výměře 55m
2
 (uliční šíře 5 m) v k.ú. Vnorovy. 

Výsledek hlasování:   Pro    0 Proti 11 Zdrželi se   2 

Návrh usnesení   č. 06/Z08/20 nebyl schválen. 

 

 

6. Žádost Ing. Němečkové - budova Flajzar 
Starosta obce Ing. Antonín Gazárek uvedl, že Ing. Jana Němečková si podala žádost k 

projednání návrhu odkupu nemovitosti budovy firmy Flajzar č.p. 151 na p.č. 78 v k.ú. 

Lidéřovice na Moravě  obcí Vnorovy a následném dlouhodobém pronájmu nemovitosti s 

možností předkupního práva. Důvodem je podnikatelský záměr poskytování registrovaných 

sociálních pobytových služeb osob nesoběstačných, pro 25 - 30 klientů,  kteří již nezvládají 

péči o sebe. Po diskusi zastupitelů bylo hlasováno o odkoupení nemovitosti firmy Flajzar č.p. 

151 na p.č. 78 v k.ú. Lidéřovice na Moravě.   

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Vnorovy  s c h v a l u j e  odkoupení nemovitosti firmy Flajzar č.p. 151 na 

p.č. 78 v k.ú. Lidéřovice na Moravě.   

Výsledek hlasování:   Pro    0 Proti 11 Zdrželi se  2 

Návrh usnesení   č. 07/Z08/20 nebyl schválen. 
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7. Rozpočtové opatření 1/2020 
Místostarosta Mgr. Pavel Chudík seznámil zastupitele s rozpočtovým opatřením č. 1/2020 

 ( viz. příloha č. 3 ). Probral jednotlivé položky rozpočtu, které se navyšují.  

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Vnorovy  s c h v a l u j e  rozpočtové opatření č. 1/2020  

( viz. příloha č.3 ). 

Výsledek hlasování:   Pro    12 Proti 0 Zdrželi se  1 

Usnesení   č. 08/Z08/20 bylo schváleno. 

 

 

8.   Různé 
Mgr. Pavel Chudík - zastupitelům přednesl informaci o možnostech získání pozemků pro 

realizaci bytové výstavby na plochách Bi, které jsou k tomuto účelu dle územního plánu 

vyčleněny. Bylo diskutováno na kterých lokalitách by se tato varianta mohla uskutečnit.   

 

Mgr. Martin Motyčka – navrhl zvážení změny územního plánu v lokalitě „Zelina“ pod ulicí 

Dolní – Pátkova. Zde jsou obecní pozemky, které může obec přeměnit na stavební místa bez 

nutnosti výkupu pozemků. 

Starosta – je zde problém s ptačí lokalitou Bzenecká Doubrava a s tím, že obec má  

      v územním plánu vyčleněno dostatek ploch pro bydlení. 

Mgr. Martin Motyčka – navrhuje prověření, zda by tato možnost nebyla průchozí, protože se 

                 nedaří realizovat výkup pozemků. 

 

Mgr. Františka Kolská - v roce 2022 bude výročí narození Jana Skácela, bylo by vhodné, 

kdyby se při té příležitosti vydala nějaká monografie o obci Vnorovy, o historii, osobnostech, 

školství, činnosti spolků atd.  PhDr. Jiří Pajer, CSc. ze Strážnice se nabídl, že už má něco 

rozpracované, práce na vydání publikace by trvala asi jeden rok 

Po diskusi zastupitelů bylo domluveno, že se uskuteční pracovní schůzka s PhDr. Jiřím 

Pajerem, CSc. Termín je navržen na 9.3.2020.   

 

 

9. Diskuse 
Mgr. Františka Kolská - upozornila na komplikace s  parkováním aut při výjezdu z Dolní 

        ulice  

 

Mgr. Martin Motyčka - jak to dopadlo ohledně přechodu u ulice Pátkova, zda by bylo možné 

    přechod vybudovat 

Starosta - zatím jsem tuto věc s orgány Policie ČR neprojednával 

 

Ing. Martin Ivan - zda by byl možné osvětlit část od konce ulice Vinohradní po budovu  

         Agro Vnorovy 

Starosta - prověříme vlastnictví pozemků, na kterém by se toto mělo realizovat 
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Mgr. Martin Motyčka – zda lze počítat ve výhledu stavebních akcí s opravou vozovky podél 

                železniční trati v úseku mezi ulicemi Pátkova – Dolní 

Mgr. Františka Kolská – popsala situaci, že ve zmíněném úseku po deštích nemá voda kam 

       odtékat. 

Starosta – je to jeden z posledních neopravených úseků v obci. 

 

10. Závěr 

Starosta  po projednání všech bodů programu ukončil zasedání zastupitelstva v 20.45 hodin.         

 

Zapsala: Ing. Zdeňka Motyčková                       

         ………………………… 

Vnorovy  dne  11.2.2020 

              

Ověřovatelé zápisu:   Ladisla v Balažovič    ……………………........ 

    

   Mgr. Martin Motyčka      

         ……………………........ 

                                       

  

         ………………………. 

           Ing. Antonín Gazárek 

                                                                                                         starosta obce 
 


